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Dansk Botanisk Forening har fået tilsendt høring vedr. justering af bekendtgørelse om ’Tilskud til pleje af 
græs- og naturarealer’ til kommentering. 
 
I DBF har vi meget svært ved at vurdere, hvilke naturmæssige – om nogen – foreslåede ændringerne har. Der 
står ikke noget i høringsbrevet om plus eller minus konsekvenser for naturen. Det er en stor fejl, som vi håber 
der kan rettes op på fremover! Disse tilskud, der også inkluderer nationale midler, har vel som formål et sikre 
den rigtige pleje af naturen?? 
 
DBF mener, at de nationale midler, der bruges til pleje af græs- og naturarealer, skal gå til en reel og markant 
forskel til sikring af bedre natur og bedre forhold for truede arter, dvs. redning af den i dag meget trængte 
natur. Derfor forventer vi, at der med tilskuddene kommer klare regler for, hvordan Danmarks skattekroner 
kan bidrage til, at Danmark kan leve op til de forpligtigelser, vi har i forhold til diverse Biodiversitetsaftaler. 
DET HASTER. NATUREN ER lige nu I FRIT FALD. 
 
Da vi mener, at danske skattekroner til såkaldt ’Græs- og Naturpleje’ (50 % national finansieret) i dag ikke 
anvendes særlig godt i forhold til at fremme og sikre den trængte danske natur, så sender vi også i cc til 
Miljøministeren. Alene kontrolreglerne er ret naturfjendske. 
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